

Title (en)

BOTTLE DISPLAY.

Title (de)

FLASCHENSCHAUSTÄNDER.

Title (fr)

PRESENTOIR A BOUTEILLES.

Publication

EP 0198876 A1 19861029 (FR)

Application

EP 85905218 A 19851021

Priority

FR 8416241 A 19841022

Abstract (en)

[origin: WO8602535A1] Piles of bottles (5), arranged in circular configuration, are separated by means of partitions (4) arranged radially with respect to a post (3) connecting a base (1) to a display tray (2) comprising wheels (6) separated by partitions (7), wherein sample bottles (8) are imprisoned by a projecting part (9) conformed to the bottom of the bottle and/or a removable plate (10). In order to adapt the display to the various shapes and sizes of the bottles the partitions (4), separating the piles of bottles (5), and the partitions (7), delimiting the wheels (6), are articulated with respect to the post (3). To visualize the sample bottles (8) and also to use the display as a tasting table, the removable plate (10) is transparent and covers all the bottles.

Abstract (fr)

Des piles de bouteilles (5), disposées circulairement, sont séparées par des cloisons (4) disposées radialement par rapport à un pilier (3), reliant un socle (1) à un plateau de présentation (2) comportant des alvéoles (6) séparées par des cloisons (7), dans lesquelles sont emprisonnées des bouteilles échantillons (8) par l'intermédiaire d'une partie saillante (9) épousant la forme du fond de la bouteille, et/ou d'un plateau amovible (10). Afin d'adapter le présentoir aux diverses formes et dimensions de bouteilles les cloisons (4), séparant les piles de bouteilles (5), et les cloisons (7), délimitant les alvéoles (6), sont articulées par rapport au pilier (3). Pour permettre la vision des bouteilles échantillons (8) et l'utilisation du présentoir comme table de dégustation, le plateau amovible (10) est transparent et recouvre la totalité des bouteilles.

IPC 1-7

A47B 73/00; A47F 7/28

IPC 8 full level

A47B 73/00 (2006.01); **A47F 7/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 73/00 (2013.01); **A47F 7/281** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8602535A1

Cited by

CN105217534A

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

WO 8602535 A1 19860509; EP 0198876 A1 19861029; FR 2572057 A1 19860425; FR 2572057 B1 19871009

DOCDB simple family (application)

FR 8500297 W 19851021; EP 85905218 A 19851021; FR 8416241 A 19841022